
 

 

ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE 
EL DIA 7 DE novembre  DEL 2011.     

Lloc: Saló de plens de l'AJUNTAMENT 
Data: 7 de novembre del 2011  
Hora: 13:00  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 

 Assistents: 
ALCALDE-PRESIDENT 
EL SENYOR FRANCISCO TARAZONA ZARAGOZÁ 
 
REGIDORS ASSISTENTS: 

El senyor SALVADOR SILVESTRE LARREA 

La senyora MARIA ISABEL DELGADO VILA 

La senyora MARIA  JOSE RUIZ ESTEBAN 

El senyor JAVIER MORENO COLL  

La senyora MARIA CRISTINA VAZQUEZ TARAZONA 

La senyora BEATRIZ CORCOLES NAVARRO 

El senyor JOSE VICENTE TARAZONA CAMPOS 

El senyor JOSE LUIS FOLGADO CORREA 

La senyora RAQUEL ARGANDOÑA LOPEZ 

El senyor FRANCISCO JOSE FERRIOLS GIMENO 

El senyor ROBERTO PASCUAL RAGA GADEA 

La senyora ANA LUJAN TARIN  

El senyor JOSE LUIS LOPEZ GALDON 

La senyora SILVIA GUERRERO CANOVAS 

El senyor JOSE ANGEL HERNANDEZ CARRIZOSA  

La senyora RAQUEL ORELLANO GOMEZ  

La senyora RAFAEL GOMEZ SANCHEZ 

La senyora CARMEN FOLGADO TERESI 

El senyor RAFAEL GOMEZ MUÑOZ 

      El senyor BERNAT GARCIA SEVILLA 

 

Regidors/s'absents: Cap. 

 

 



 

 

Secretària 

Senyora Nieves Barrachina Lemos. 

 

En la vila de Riba-roja de Túria, província de València, en el Saló de Plens de 
l'Ajuntament, el  dia 7 de NOVEMBRE del 2011 , sent les 13:00   hores, es van reunir en primera 
convocatòria els senyors regidors indicats, havent-hi excusat la seua assistència els igualment 
marginats, Tot això Sota La Presidència del Sr. Alcalde el senyor Francisco Tarazona Zaragozá, 
assistit de la secretària senyora Nieves Barrachina Lemos. 

 

 Declarat obert l'acte per la presidència, es passa a l'estudi i acord dels assumptes 
consignats en l'Orde del Dia. 

 

PRIMER.- APROVACIÓ ACTES DE DATA 3-10 i 24-10-2011. 

Acta de data 3-10 i 24 -10 del 2011. 

 

SEGON.- DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA NÚM. 2589 Al 
2872/2011. 

Pel sr. alcalde es va donar compte  de les resolucions de la núm. 2589 a la 2872/2011. 

Tercer.- ACORD RELATIU A LA MODIFICACIÓ ORDENANÇA MUNICIPAL 
NETEJA VIÀRIA.- 
  

Vist l'informe de secretària de data 19 d'octubre del 2011, sobre legislació aplicable i el 
procediment que s'ha de seguir per a l'aprovació de la Modificació de l'Ordenança Municipal 
reguladora de la Neteja Viària. 
  

Vist el projecte de Modificació de l'Ordenança elaborat pel Departament de Medi 
ambient, de Modificació de l'Ordenança Municipal reguladora de la Neteja Viària i l'informe del 
Tècnic de Medi Ambient i de la Secretaria de data 19 d'octubre del 2011. 

 
Realitzada la tramitació legalment establida i vista la competència del Ple, en virtut dels 

articles 22.2.d) i 49 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, el 
Ple per unanimitat de tots els seus membres, acorda: 

 
 PRIMER.- Aprovar inicialment la Modificació de l'Ordenança Municipal de Neteja 
Viària en els termes següents: 
“S'afig l'article següent: 
 
Article 3. Bis.- De la neteja amb motiu de celebració de festes. 
 

1. Els organitzadors d'actes festius de qualsevol índole, vénen obligats a la neteja de la via 
pública o lloc de celebració dels dits actes/activitats. 
De forma excepcional podran sol·licitar la dita neteja als servicis municipals. La dita 
sol·licitud s'haurà de realitzar per escrit, amb una antelació mínima de 15 dies indicant 



 

 

el dia/s de realització dels actes per als que se sol·licita el servici de neteja, així com el 
lloc exacte de realització. La presentació de la dita sol·licitud no suposa l'atorgament del 
servici, en tot cas haurà de comptar amb la preceptiva concessió del servici. Així mateix 
l'activitat que pretenguen realitzar haurà de tindre l'oportuna autorització per a poder 
dur-se a terme. 
Els organitzadors dels actes vénen obligats a establir les mesures necessàries perquè els 
participants en les dites activitats embruten com a mínim possible. 

2. Les associacions festives de Riba-roja del Túria, quan realitzen les corresponents 
processons amb motiu de la seua festivitat, hauran d'utilitzar en els ciris els recipients 
corresponents per a evitar que la cera caiga en la calçada. 
Qualsevol persona que participe en processons religioses haurà de portar el ciri amb el 
seu corresponent recipient per a depositar la cera, si no és així no hi podrà participar. 
Esta norma serà de compliment obligatori, de no complir-la, l'Ajuntament exercirà la 
seua potestat sancionadora, incloent-se esta infracció en les establides en l'articles 
27.2.1 (infracció lleu). 

 
Article 12.- (s'afig al primer paràgraf). 

 
Els veïns/es vénen obligats a depositar les seues bosses de fem, perfectament lligades, 

dins dels contenidors més pròxims al seu domicili. No obstant això, si observaren que el 
contenidor més pròxim es troba ple, hauran de portar les bosses a un altre contenidor, no 
podent en cap cas deixar-la en el sòl. 

 
Els veïns/es, en cap cas podran moure els contenidors del lloc determinat pels servicis 

municipals. 
 
Article 27.2.1) infraccions lleus 
hh) la no utilització en les processons dels elements necessaris perquè la cera dels ciris embrute 
la via pública. 
 
Article 27.2.2) Infraccions greus. 
s) Moure el contenidor del lloc determinat pels servicis municipals, llevat que existisquen 
causes de força major que fera necessari el dit desplaçament.”. 
 
 SEGON.- Sotmetre la dita Modificació d'Ordenança municipal a informació pública i 
audiència dels interessats, amb publicació en el Butlletí Oficial de la província i Tauler d'anuncis 
de l'Ajuntament, pel termini de trenta dies perquè puguen presentar reclamacions o 
suggeriments, que seran resoltes per la corporació. De no presentar-se reclamacions o 
suggeriments en el mencionat termini, es considerarà aprovat definitivament sense necessitat 
Acord exprés pel Ple. 
 
 TERCER.- Facultar al Sr. alcalde-president per a subscriure i firmar qualsevol classe 
de documents relacionats amb este assumpte. 
 

 
Quart.- MOCIÓ EUPV SOBRE LA GRAVACIÓ I TRANSMISSIÓ DELS PLENS 

PER RÀDIO, TELEVISIÓ I PAGINA WEB DE L'AJUNTAMENT. 
 
El Sr. alcalde passa la paraula a la portaveu d'Esquerra Unida del País València perquè 

de lectura a la Moció que diu el següent: 



 

 

Carmen Folgado Teresí, Portaveu del Grup Municipal d’EUPV en Riba-roja de Túria, en 
nom i representació del mateix, mitjançant el present escrit, i en ús de les atribucions que li 
confereix el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals 
(aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre), eleva al Ple de la Corporació per al 
seu debat. 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
 L’article 20.4 de la Constitució espanyola estableix com a dret fonamental “difondre i 
rebre lliurement informació veraç per qualsevol mitjà de comunicació”. Aquest dret implica 
l’obligació dels poders públics a informat amplament dels assumptes públics per a què la 
ciutadania puga ponderar opinions diverses i, fins i tot, contraposades. 
 
 Els drets reconeguts a l’article 20 de C.E. no sols volen protegir un interès individual 
sinó que són garantia de l’opinió pública lliurement formada “indisolublement lligada al 
pluralisme polític”, tal i com es pronuncia el Tribunal Constitucional en la Sentència 159/1986. 
 
 Per tant considerem que l’Ajuntament ha de gravar i retransmetre els plens perquè la 
publicitat de les sessions plenàries implica que qualsevol veí o veïna puga conèixer tots els fets 
d’un ple municipal. 
 
 Per tant, es proposa al PLE l’adopció dels següents: 
 
 ACORDS 
 
 1.- Que l’Ajuntament de Riba-roja de Túria, grave totes les sessions plenàries de principi 
a fi. 
 
 2.- Que les gravacions es publiquen integrament a la web de l’Ajuntament de Riba-roja 
de Túria. 
 
 3.- Que els arxius es guarden al menys durant dues legislatures. 

 
Sotmés a votació de la moció no prospere per majoria absoluta del nombre legal de 

membres de la corporació i amb el vot en contra de Srs/es, Silvestre, Delgado,  Ruiz, Moreno, 
Vázquez,  Tarazona, Córcoles, Folgado,  Argandoña, Ferriols del PP  i Sr. Alcalde  i amb el vot a 
favor dels Srs/es, Raga, Luján,  López, Guerrero,  Hernández, Orellano, i Gómez PSOE  i  els  
Srs/el seu Folgado i Gómez  d'EUPV i el Sr. García de Coalició Compromís . 

 
 
QUINT.-  MOCIÓ EUPV SOBRE LA CREACIÓ DE “HORTS ECOLÒGICS, 

SOCIALS I d'OCI”. 
 
 
El Sr. alcalde passa la paraula al Regidor d'Esquerra Unida del País València perquè de 

lectura a la Moció que diu el següent: 
 
 
MOCIÓ: HORTS ECOLÒGICS, SOCIALS I D’OCI 
 



 

 

El Grup Municipal d’Esquerra Unida, presenta al ple la següent moció per al seu debat i 
aprovació si procedeix: 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 
Fa tan sols uns pocs anys, Riba-roja de Túria era un municipi rural, on l’agricultura 

seguia tenint un pes important en l’economia dels seus ciutadans. 
 
Les polítiques de desenvolupament insostenible aplicades al municipi, en especial 

durant les dues últimes dècades l’han transformat en un terme esquitxat d’urbanitzacions, (El 
Clot de Navarrete, Santa Rosa, Entrenaranjos, Montealcedo, Parc Montealcedo, El Molinet, 
Santa Mònica, Els Pous de Martí, la Llobatera, València la Vella, Masia de Traver i la Reva) i 
polígons industrials, inconnexos entre si, (Entrevies, Sector 12, Sector 13, Casanova, Poyo de 
Reva i el Oliveral). 

 
La seua població ha crescut de forma insostenible. En tan sols una dècada el 125% 

(aprox.), arribant als 22.000 habitants, i la seva densitat de població, ha passat de 170, a 382 
habitants/Km2. (aprox). Gran part d’aquesta població procedeix de l’àrea metropolitana de la 
Ciutat de València. 

 
Tot això, unit a la manca d’innovació i competitivitat del sector agrari tradicional, a les 

polítiques expansives, i a la globalització, han tingut com a conseqüència la destrucció gradual 
de l’agricultura del paisatge i del medi ambient al nostre terme. 

 
Es doncs el nostre deure, dirigir les nostres polítiques cap al desenvolupament 

sostenible i ensenyar als nostres fills i filles el respecte per l’entorn i les activitats lligades al sòl, 
als elements essencials dels éssers vius. 

 
És per això, que des del nostre grup polític, i pensem que de la resta dels grups de 

l’Ajuntament i fins i tot de la majoria de la població, creiem que fomentar i afavorir polítiques 
de protecció del territori i del medi ambient, ajudaran a modificar i corregir les polítiques de 
desenvolupament insostenible que ens han conduït a la situació actual. 

 
Volem sol.licitar igual que en moltes ciutats i pobles de l’Estat i del món Occidental en 

General, la implantació i gestió municipal, de “Horts ecològics, socials i d’oci”, amb una 
modalitat personalitzada, que ens diferenciï de la resta, per això oferim la nostra col.laboració, 
en el desenvolupament del corresponent Projecte i Ordenança que regula la seua implantació. 

 
La nostra proposta inicial, es basa en els següents termes: 

 
1.- Proposta.- Posar en actiu, superfície agrària que va ser abandonada per la seva especulació 
en el mercat immobiliari. La proposta pretén combinar la recuperació del paisatge i la 
rendibilitat del sòl, amb usos econòmics, mediambientals, recreatius i lúdics. 
 

Consisteix en la consecució d’acords amb propietaris, per a la cessió temporal de 
terrenys, que hauran de ser explotades amb criteris d’agricultura ecològica. 

 
Aquests terrenys seran després senyalitzats en parcel.les més menudes, que han d’oferir 

a ciutadans i ciutadanes empadronats que ho sol.liciten. 
 



 

 

La Gestió i manteniment anirà a càrrec del Consistori, Regidoria de Medi Ambient, 
Agricultura i Falles, que haurà a més habilitar un petit magatzem amb les ferramentes 
necessaris per al cultiu. 

 
Podran ser usuaris, totes les persones empadronades que ho sol.licitin, encara que 

només tindrà accés un membre per unitat familiar o domicili. Els i les usuaris i usuàries 
quedaran obligats al compliment de les “normes d’ús, establertes per Ordenança Municipal. 

 
Tindran dret a ser usuaris i usuàries amb preferència i sense quota, tots els centres de 

formació pública, i les associacions sense ànim de lucre que estiguen domiciliades al municipi, i 
gaudiran també de preferència però amb quota els centres de formació concertats o privats, així 
com la resta d’associacions ubicades al municipi. 

 
El / la tècnic municipal de medi ambient vigilarà l’estricte compliment de les normes i 

sancionarà d’acord amb l’ordenança, els incompliments de les mateixes. 
 
El període mínim de concessió serà de 12 mesos, prorrogables anualment si la demanda 

no supera l’oferta, en aquest cas l’assignació es faria sota les condicions establertes en 
l’Ordenança Municipal. 

 
Es proposa a més una implantació del procés per fases fins arribar a oferir a la resta de 

nuclis de població del terme condicions similars d’ús i proximitat. 
 
Proposem en principi com a terrenys estratègics els que separen el nucli urbà del Poble, 

amb el nucli urbà de Masia de Traver, al llarg del Camí del Quint. L’elecció es deu a diferents 
raons: 

 
1. La seua gran extensió (100.000 m2 aprox.). 
2. El seu valor paisatgístic. 
3. La qualitat del sòl per a ús agrícola. 
4. La majoria estan abandonats, encara que fins fa poc eren productius. 
5. Hi ha una via d’accés de vianants bastant accessible. (Camí del Quint). 
6. La seva proximitat als dos nuclis de població més propers. 
7. La seva proximitat al camí del Parc Natural del Túria. 
8. La seva xarxa d’abastament de reg. 
9. La seva fàcil protecció. 
10. El seu fàcil adequació o conversió en horts menuts. 

 
 
La proposta de parcel.ació, seria la següent: 
 

a) Horts d’oci (100 m2 aprox.).- Destinats a persones que vulguem gaudir d’un petit hort 
per a l’autoconsum familiar. 

b) Horts socials i / o educatius (300 m2 aprox.).- Destinats a centres educatius per a la 
seva funció docent, i per associacions amb una funció educativa o social, inclòs el 
voluntariat. 

c) Horts socials (una fanecada o dues).- Destinats amb preferència a famílies en situacions 
precàries o de risc d’exclusió social, com iniciatives laborals, o emprenedors amb un 
projecte viable d’agricultura ecològica i comercialització de proximitat. Segons regula 
l’Ordenança. 



 

 

 
El projecte global, haurà de respectar en tot moment la legalitat vigent, contribuint amb bones 
pràctiques en la protecció i conservació del Parc Natural del Túria, i en especial del Riu. 
2.- Fases del projecte.- (Terminis establerts en cada fase). 
 
Fase (1): Recuperació dels pous del Camí del Quint, habilitant-lo com un camí de vianants i 
educatius, on l’horta serà la protagonista, per a això s’han de posar uns panells explicatius amb 
l’ús dels pous i la seva relació amb l’horta i el riu. (Aquest projecte pot formar part d’un projecte 
educatiu més ampli que podria integrar-se al Parc Natural del Túria), i donada la seva 
proximitat, pot estar liderat per l’IES ii. (Termini d’execució Feb.2012). 
 
Fase (2): Difusió del projecte amb xerrades explicatives en tots els centres i col.lectius que ho 
sol.liciten, més una difusió global a la ciutadania, que es realitzarà al “Centre Social”. Així 
mateix el projecte serà difós via WEB, i mitjans locals públics. Aquesta activitat podria fer-se 
amb la col.laboració d’agricultors majors jubilats, que són en definitiva els experts sobre el 
terreny. (Termini d’execució Mar. 2012). 
 
Fase (3): S’adequaran i senyalitzaran 50 parcel.les de 100 m2 i 12 de 300 m2 aproximadament, 
com a prova pilot, que sortiran a sorteig entre els sol.licitants. (Termini d’execució May. 2012). 
 
Fase (4): En cas d’haver demanda, s’adequaran i senyalitzaran 10 parcel.les d’una o dues 
fanecades, que sortiran a sorteig entre els i les demandants. S’afavoriran els acords entre 
productors i consumidors, per la relació comercial directa, (per ocupacions de més de 20 hores 
laborals / setmana, s’exigirà l’alta en el règim especial agrari. (Termini de execució Ago. 2012). 
 
Fase (5): S’habilitarà un cap de setmana al mes, un mercat de productes agrícoles o artesans (en 
aquest mercat es podran promocionar hortolans, Ramaders, Forners, Carnissers, o qualsevol 
altra activitat artesanal o autòctona com és el cas de la cervesa TYRYS). El mercat s’ubicarà al 
Camí de les Ànimes, on els i les venedors, hauran d’estar donats d’alta o agrupar-se en 
col.lectius que pagaran una taxa municipal de venda ambulant. (Termini d’execució Oct. 2012). 
 



 

 

 



 

 

 

11. Promoure relacions d’intercanvi inter-generacional. 

12. Promou la solidaritat. 

13. Fomenta la innovació i la capacitació en l’agricultura ecològica. 

14. Ajuda a famílies i persones en risc d’exclusió social. 

15. Foment de l’agricultura com a oportunitat laboral. 

16. Afavoreix l’autonomia i l’autoconsum. 

17. Protecció del territori, recuperant espais abandonats, per al cultiu. 

18. Vertebració local socioeconòmica. 

19. Estalvi en la cistella de la compra. 

20. Millora de la salut, afavorint l’exercici físic i l’alimentació saludable. 

 

Aleshores, el grup municipal d’Esquerra Unida, proposa a aquest Ajuntament que fique en 
marxa i gestione el nostre municipi tot l’exposat en aquesta moció. 

 

Sotmés a votació de la moció no prospere per majoria absoluta del nombre legal de 
membres de la corporació i amb el vot en contra de Srs/es, Silvestre, Delgado,  Ruiz, Moreno, 
Vázquez,  Tarazona, Córcoles, Folgado,  Argandoña, Ferriols del PP  i Sr. Alcalde  i amb el vot a 
favor dels Srs/es, Raga, Luján,  López, Guerrero,  Hernández, Orellano, i Gómez PSOE  i  els  
Srs/el seu Folgado i Gómez  d'EUPV i el Sr. García de Coalició Compromís . 

 

Sext.-   ACORD RELATIU A NOMENAMENT DE REPRESENTANTS DE LA 
CORPORACIÓ PER A LA JUNTA RECTORA DEL PARC.- 

 Vist l'escrit de la Conselleria d'Infraestructures, Territori i Vaig mesurar Ambient “parc 
Natural del Túria” de València, per mitjà del qual sol·liciten la designació del representant de 
l'Ajuntament de Riba-roja del Túria per a la Junta rectora del parc Natural del Túria. 

 

 Vist l'article 38 c) del ROF i de conformitat amb el mateix. 

 

El Ple per unanimitat de tots els seus membres, acorda:  

 

PRIMER: Anomenar el regidor de Medi Ambient, Agricultura i Falles: D. Francisco Ferriols 
Gimeno com a representant de la corporació per a la Junta rectora del parc Natural del Túria. 

 

SEGON: Notificar el dit acord a la persona assignada així com a l'Organisme sol·licitant als 
efectes oportuns. 



 

 

 

Sent un punt no dictaminat per la Comissió Informativa respectiva en l'art. 82.3 del ROF, 
se sotmet al Ple la declaració d'urgència. Sotmesa a  votació,  el Ple ratifica la seua inclusió en 
l'Orde del Dia per unanimitat de tots els seus membres assistents que conformen la majoria 
absoluta del nombre legal de membres passant a continuació al fons de l'assumpte en els termes 
següents: 

 

Sèptim.- PROPOSTA D'ACORD DEL CONSELL DE MITJANS DE COMUNICACIÓ 

 

 En el Ple ordinari del passat dia 3 d'octubre, EU presenta una moció per a la seua 
aprovació que, després de les intervencions dels representants dels partits polítics, va quedar 
sobre la mesa, fins que el dia 5 d'octubre es reunira el Consell de Mitjans de Comunicació, on 
s'anava a tractar el tema fil per randa, i amb la intenció de poder presentar una moció 
consensuada. 

 Reunit el dia 5 d'octubre el Consell de Mitjans de Comunicació i debatut l'estat i 
propostes de cada un dels mitjans, com són el vídeo local, web, ràdio i butlletí d'informació 
municipal, sense arribar-se a un acord unànime respecte d'això, sí que podem afirmar que es va 
produir un avanç significatiu. El Ple per unanimitat de tots els seus membres, acorda:  

 

a) Realitzar l'emissió en directe dels Plens municipals per Ràdio Riba-roja, així com la 
seua posterior emissió en diferit. 

b) La incorporació d'un fitxer àudio en la Web municipal. 

c) Publicar en la Web les actes de les sessions plenàries. 

d) Mantindre l'espai de participació política en el BIM, a través de la “Tribuna d'Oradors” 

 

 

Sent un punt no dictaminat per la Comissió Informativa respectiva en l'art. 82.3 del 
ROF, se sotmet al Ple la declaració d'urgència. Sotmesa a  votació,  El Ple ratifica la seua inclusió 
en l'Orde del Dia per unanimitat de tots els seus membres assistents que conformen la majoria 
absoluta del nombre legal de membres passant a continuació al fons de l'assumpte en els termes 
següents: 

 

OCTAVO. MOCIÓ SOL.LICITANT A LA GENERALITAT EL PAGAMENT DELS 
PROGRAMES EPAMER I EMCORP 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

La delicada situació financera dels ajuntaments de la Comunitat Valenciana fa complicat seguir 
finançant els programes EPAMER I EMCORP de la Generalitat Valenciana que un any més està 
retardant de manera injustificada el pagament de les subvencions d’aquests programes, amb 
l’agreujant que són ajudes que els ajuntaments abonen mensualment a les persones 
contractades. 



 

 

“Les administracions locals de la Comunitat Valenciana han avançat el pagament dels salaris i 
ara es troben que el Govern valencià no els lliura la subvenció que els correspon”. 

 

Cal recordar que els programes Emcorp, i Epamer, estan subvencionats per la Generalitat i per 
la UE, en aquest cas, a través del Fons Social Europeu. En aquest sentit, cal indicar que, “la part 
subvencionada per la Unió sí que s’ha ingressat en els comptes de la Generalitat, encara que el 
Consell de forma irresponsable no l’ha traslladat als ajuntaments”. 

 

Al juny i juliol amb l’inici dels programes d’ocupació el Govern Valencià hauria d’haver abonat 
ja als ajuntaments el 60% del total de les ajudes que marca l’ordre que regula els programes. 

 

Aquesta falta de pagament suposa un gran perjudici als consistoris, ja que han hagut de 
contractar crèdits que, a més, han “generat uns interessos innecessaris”. 

 

El Ple per unanimitat, acordá: 

1. Reclamar que de manera immediata la Generalitat Valenciana faça efectiu el total de les 
subvencions, que estan per abonar, dels programes d’ocupació EPAMER I EMCORP. 

2. Este ajuntament també està utilitzant els programes FOTAE, ECORJV, ILIOBE I 
CAHOPA. Que s’exigisca el pagament del deute pendent dels mateixos. 

3. Així mateix que la Generalitat Valenciana de manera automàtica assumeixca els costos 
de finançament que el retard en el pagament de les mateixes ha ocasionat en els 
municipis de la Comunitat. 

4. Que es done trasllat d’aquests acords al President de la Generalitat Valenciana, al 
President de les Corts Valencianes i a tots els portaveus dels grups parlamentaris. 

 

 

9é PRECS I PREGUNTES 

 

I no havent-hi més assumptes que tractar pel Sr. President s'alça la sessió sent les 14:45 
hores del que jo menge secretària, done fe.     

 


